
Zápisnica 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 13.6.2023 Malá Ida 

Obecného zastupiteľstva sa zúčastnilo 6 poslancov: Mgr. Kseňák Miroslav, Bc. Mondryová Dominika, Mgr. 

Menzel Richard, Fabian Ľubomír, Bc. Marek Petriľák, Ing. Tomáš Olšavský – dostavil sa v priebehu rokovania 

a starostka obce PaedDr. Jana Kallová, poslankyňa Ing. Kretovičová Anita sa ospravedlnila. 

Návrhová komisia: Fabian Ľubomír, Bc. Marek Petriľák 

Overovatelia zápisnice: Bc. Dominika Mondryová, Mgr. Richard Menzel 

K bodu č. 1: Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce PaedDr. Jana Kallová, ktorá privítala všetkých 

účastníkov a konštatovala, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

K bodu č. 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Poslanci Obecného zastupiteľstva určili zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Zapisovateľ – Jarmila Barnová, overovatelia zápisnice: Bc. Dominika Mondryová, Mgr. Richard Menzel. 

K bodu č. 3: Schválenie programu 

Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia 13.6.2023. 

K bodu č.  4: Voľba návrhovej komisie 

Obecné zastupiteľstvo hlasovalo za zloženie návrhovej komisie. 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Fabian Ľubomír, Bc. Marek Petriľák 

K bodu č. 5: Písomná správa o plnení uznesení 

Starostka obce PaedDr. Jana Kallová predniesla písomnú správu o plnení uznesení zo 14.3.2023. 

 

K bodu č. 6:  Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce Malá za rok 2022 

Hlavná kontrolórka Ing. Angela Michňová podala stanovisko k záverečnému účtu obce Malá Ida za rok 2022, 

ktoré bolo spracované na základe predloženého návrhu za rok 2022. Konštatovala, že návrh záverečného 

účtu na rok 2022 je spracovaný v súlade s požadovaným právnymi predpismi. Zároveň konštatovala, že 

záverečný účet za rok 2022 je taktiež spracovaný v súlade s požadovanými predpismi a objektívne vyjadruje 

hospodárenie obce Malá Ida, finančné prostriedky boli vynaložené účelne a hospodárne. 

K bodu č. 7: Záverečný účet obce Malá Ida za rok 2022 

Starostka obce predniesla informáciu k záverečnému účtu obce Malá Ida za rok 2022, podrobné informácie 

boli zahrnuté v stanovisku hlavnej kontrolórky Ing. Angely Michňovej. 

                     K bodu č. 8: Rozpočtové opatrenia 

Starostka obce predniesla informácie k rozpočtovému opatreniu obce č. 1 a 2.  

K bodu č. 9: Návrh Dodatku č. 1/2023 k VZN č. 9/2015 o určení názvov ulíc v obci Malá Ida 
 



Starostka obce predniesla informáciu o určení názvu ulíc v novej lokalite – smer na Šacu. Názvy nových 
ulíc boli odsúhlasené SAV.  
 

 

K bodu č. 10: Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky v obci Malá Ida na druhý polrok 2023 

Hlavná  kontrolórka obce Ing. Angela Michňová predniesla informáciu o pláne činnosti na druhý polrok 2023 

– kontroly budú zamerané na oblasti verejného obstarávania, kontrola na základe zákona 211 o verejnom 

prístupe k informáciám, so zameraním na zverejňovanie faktúr na webovom sídle obce.  Ostatné činnosti sú 

pravidelne opakujúce sa. 

K bodu č. 11:  Dodatok číslo 18. k Zmluve o zriadení Spoločného stavebného úradu 

Starostka obce predniesla informáciu týkajúcu sa Dodatku číslo č. 18 k Zmluve o zriadení Spoločného 

stavebného úradu Jasov k zákonnému navýšeniu mzdy. 

K bodu č. 12: Informácia o projektoch obce 

Starostka obce PaedDr. Jana Kallová informovala o projektoch, do ktorých sa obec Malá Ida zapojila: 

- Projekt obnova dediny, Zelený vzdelávací fond, Projekt plán obnovy, pripravuje sa žiadosť na 

rozšírenie kapacity MŠ cez Projekt z plánu obnovy, E-grant, Zelená infraštruktúra a iné. 

- Zároveň informovala o vybudovaní nového altánku pri multifunkčnom ihrisku 

K bodu č. 13: Rôzne 

Starostka obce informovala o problémoch spojených s povodňami – predpoklad, že je zle napojená splašková 

a dažďová kanalizácia, riešené s VVS, ďalej informovala o plánovanej povodňovej prehliadke, následne vydá 

Okresný úrad Košice – okolie rozhodnutie. 

Starostka obce ďalej informovala o výsledku prešetrenia petície, v súlade s petičným právom, obec petícii 

nevyhovela. Územné konanie bolo vo veci výstavby bytového domu zastavené. 

Ďalej boli poskytnuté informácie o vyriešených podnetoch občanov. 

Podnety k ZaD. č. 3 ÚP boli zaslané spracovateľovi, následne ich vyhodnotia poslanci OZ Malá Ida. 

Ďalšou  informáciou bola info zo stretnutia s VVS – rieši sa odkanalizovanie celej obce, je pripravená 

projektová dokumentácia, obec by sa mala napojiť na čističku OV v Šaci. 

Poslednou informáciou bola info starostky na podnet o povinnosti resp. nepovinnosti  zverejňovania mail. 

adries a tel.  kontaktov poslancov. 

K bodu č. 14 Diskusia 

V diskusii sa o slovo prihlásil p. Fejko s otvoreným listom – v súvislosti s výstavbou objektu Bytový dom 

s polyfunkciou, v súvislosti s kanalizáciou, percento zastavanosti. K tejto téme vystúpila aj p. Zlesová 

Sopková, ďalším občanom, ktorý sa zapojil do diskusie bol p. Šuran – téma percento zastavanosti, zapojil sa 

aj p. Csatlos , ďalším zapojeným občanom do diskusie bol p. Janitor – téma povodňové opatrenia, pani 

Štibriková sa zapojila do diskusie na ohľadom prenájmu súkr. pozemkov pre súkr. firmu,  p. Hudáková sa 

informovala ohľadom termínu postavenia plota na cintoríne a výrubu stromov na cintoríne. 

 

 



K bodu č. 15 Záver 

Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Zapísala:                           Jarmila Barnová ......................................................... 

 

Overovatelia zápisnice: Bc. Mondryová Dominika .......................................... 

                                          Mgr. Richard Menzel ................................................. 

 

Starostka obce:            PaedDr. Jana Kallová ................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


